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ZAPISNIK 

SA 11. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

10. sjednica VMO Orehovica održana je 10. prosinca 2019. (utorak), s početkom u 17 sati, u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO 

     - Saša Novalić, član VMO 
- Marina Stamenković, tajnica  MO 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 

 
Ostali nazočni: 
- 
 
Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice VMO Orehovica od 20.11.2019. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
   
 

  

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
1. Usvajanje programa Vijeća MO Orehovica za 2020. godinu 
2. Usvajanje financijskog plana za 2020. godinu 
3. Završne pripreme za  doček Djeda Božićnjaka  
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Razno 

 
 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 



  

 
AD 1 
Članovima Vijeća MO Orehovica proslijeđen je dopis sa sastanka Povjerenstva za ocjenu 
programskih aktivnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke, održan dana 04. listopada 2019. 
godine. Predsjednica Vijeća MO Orehovica gđa. Ružica Balaban predložila je Vijeću MO  
usvajanje predloženih programa rada  za 2020. godinu. 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica  jednoglasno je usvojilo Programe rada za 2020. godinu. 
 
AD 2   
Predsjednica Vijeća MO Orehovica gđa. Ružica Balaban  obavijestila je Vijeće MO o potrebi 
usvajanja Financijskog plana za 2020.g. Financijski plan Vijeća MO Orehovica izrađen je u skladu 
s programom za 2020. godinu te je predložen Vijeću na usvajanje. 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica  jednoglasno je usvojilo Financijski plan za 2020. godinu. 
 
AD 3 
Predsjednica Vijeća MO Orehovica gđa. Ružica Balaban obavijestila je Vijeće MO da su svi 
pokloni naručeni  po prijavi roditelja i učiteljice PD Orehovica, te su isti razvrstani po godinama 
rođenja djece. Isto tako predsjednica je predložila da se Vijeće MO sastane prije početka 
predstave te uredi dvorana zajedno sa tajnicom i da se  nakon predstave i podjele poklona djeci 
počaste glumci Ri Teatra i sudionici programa. 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica suglasno je sa prijedlogom predsjednice Vijeća MO 
Orehovica. 
 
AD4 
Vijeće MO Orehovica raspravljalo je o odgovoru Odjela gradske uprave za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem, Direkcije za razvoj, urbanizam i ekologiju, Predmet: Spremnici 
za otpad na lokaciji raskrižja Ulice Kalina i Ulice Petorice streljanih. Članica Vijeća MO gđa. Dajna 
Linić predložila je Vijeću MO da se dva spremnika postave u Ulici Put pod Rebar a da eko otok 
ostane na istoj lokaciji. 
Zaključak: Vijeće MO suglasno je sa prijedlogom gđom. Dajnom Linić, dopis uputiti 
nadležnoj službi. 
 
AD4-1 
Predsjednica Vijeća MO obavijestila je Vijeće MO o e-mail-u gđe. Biserke Slosar  u kojem navodi 
da se jedno od ugrađenih svjetala katadioptera na Grobničkoj cesti „raštimalo“ i radi veliku buku 
prilikom prolaska automobila.  
Tajnica MO obavijestila je Vijeće MO da je nakon primitka e-mail-a obavijestila direktora Rijeka 
prometa d.d. o navedenom problemu. 
Zaključak: Vijeće MO primilo je na znanje navedene obavijesti. 
 
AD5 
Predsjednica Vijeća MO gđa. Ružica Balaban zahvalila  se Vijeću MO Orehovica na uspješnoj 
suradnji tijekom 2019. godine te je svima uputila čestitku za predstojeće blagdane i pozvala na 
druženje poslije sjednice.   
 
 
 
 
 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati.      Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 
      Marina Stamenković 

            
      Predsjednica VMO Orehovica: 

       Ružica Balaban  

 


